

Affidavit 切結書

- 一、本人保證未具僑生身份且不具中華民國國籍。
 - 二、本人所提供之最高學歷畢業證書(報名大學部者為高中畢業證書，研究所者為大學或碩士畢業證書)在畢業學校所在國家均為合法有效取得畢業資格，並所持之證件相當於中華民國國內之各級合法學校授予學位。
 - 三、本人在中華民國未曾完成申請就學學程或遭退學。
 - 四、本人未以「僑生回國就學及輔導辦法」申請入學中華民國國內之其他大學院校。
 - 五、上述所陳之任一事項同意授權 貴校查證，如有不實或不符規定等情事屬實者，本人願依 貴校相關規定辦理，絕無異議。
 - 六、本人所提供之銀行開立財力證明書及最高學歷證明文件及成績單(中、英文以外之語文，應附中文或英文譯本)將經由我國駐外使領館、代表處、辦事處、原就讀大學或其他經外交部授權機構(以下簡稱駐外館處)驗證，若提出申請時無法取得正本，將以影本方式申請，並於正式入學前補正。
1. I attest that I do not hold overseas Chinese status or ROC citizenship.
 2. The diploma I provided (secondary degree diploma for applying for undergraduate program, bachelor or master's degree diploma for graduate program) is valid in the home country of the conferring school, and equivalent to the degree conferred by a lawful academic school in the ROC.
 3. I have never completed or been expelled from any academic programs in the ROC.
 4. I have not filed applications with any other universities in the ROC with "Application Regulations for Overseas Students to Study in Taiwan."
 5. I agree to authorize National Kaohsiung Normal University to verify any information provided above. I am willing to follow the rules and regulations set by National Kaohsiung Normal University without any objections should the information provided be found untruthful.
 6. I agree to submit, when unable to provide official authenticated documents (diploma, transcript and bank financial statement), photocopies when applying for admissions. I hereby agree that the official authenticated documents shall be available and submitted to the University before the date of enrollment.

Signature _____ Date _____